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Imię i nazwisko radnego: Marek Mikuła, Marta Górna

INTERPELACJA/ZAPYTANIE*

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miasta Mysłowice

do Prezydenta Miasta Mysłowice

W sprawie: rozbiórki komórek na opał i montaż w ich miejsce blaszanych kontenerów przy budynku

MZGK - ul. Janowska 104.

Stan faktyczny: lokatorzy budynku przy ulicy Janowskiej 104, od 2019 roku nie potrafią się doprosić

remontu lub rozbiórki pomieszczeń gospodarczych (komórek) w których przechowują opał. Liczne

pisma które wysłali  do MZGK i Urzędu Miasta, nie przyniosły oczekiwanych skutków, a obiecane

remonty  nie  doszły  do  skutku.  Z  pisma  z  Urzędu  Miasta  Mysłowice  z  dnia  15.04.2019  roku

dowiadujemy się,  że  dach nad komórkami  zostanie wyremontowany do końca lipca 2019 roku,

niestety do realizacji nigdy nie doszło. Lokatorzy zaproponowali rozwiązanie rozbiórki ww. komórek,

a w ich miejsce postawienie blaszanych kontenerów, jednak ta propozycja również nie uzyskała

pozytywnej  opinii.   Z  pisma z dnia 14.04.2022 r.  dowiadujemy się,   że komórki  znajdują się  na

terenie osoby prywatnej,  która teren przekazała w administrowanie obecnego MZGK. Właściciel

terenu zmarł  i  nie  udało  się  ustalić  spadkobierców,  a  ich  zgoda jest  potrzebna na  ewentualną

rozbiórkę  ww.  pomieszczeń.  Dowiadujemy  się  również,  że  w  2022  roku  MZGK  wystąpiło  do

Powiatowego  Inspektora  Nadzoru  Budowlanego  w  Mysłowicach  o  podjecie  działań  i  wydanie

nakazu rozbiórki komórek.

W związku z tym, że stan pomieszczeń gospodarczych (komórek) zagraża życiu i  zdrowiu

mieszkańców,  należy  w  trybie  pilnym  dążyć  do  ich  rozbiórki,  oraz  zabezpieczenia  środków

finansowych na budowę nowych pomieszczeń lub postawienie kontenerów które będą spełniały

funkcje ww. pomieszczeń gospodarczych. Nie można doprowadzić do sytuacji, w której lokatorzy  

w okresie  zimowym nie  będą mogli  w sposób bezpieczny  wejść  do  ww.  pomieszczeń po opał.

Dlatego proszę o rozwiązanie ww. problemu do końca października 2022 r.



Pytania: 

1. Jakie działania zostały podjęte od 2019 roku aby rozwiązać ww. problem z pomieszczeniami

gospodarczymi? 

2. Dlaczego  dopiero  w  2022  roku,  zwrócono  się  do  Powiatowego  Inspektora  Nadzoru

Budowlanego w Mysłowicach o podjecie działań i wydanie nakazu rozbiórki?

3. Czy  są  zabezpieczone  środki  finansowe  na  rozbiórkę  i  budowę  nowych  pomieszczeń

gospodarczych, ewentualnie postawienia blaszanych kontenerów na opał.

4. Kiedy planowana jest rozbiórka i montaż nowych pomieszczeń gospodarczych na opał.

    Marek Mikuła Marta Górna

........................................................... …................................................

     (podpis radnego)  (podpis radnego)

Na podstawie art. 24 ustawy o samorządzie gminnym:
       „(...)

3. W sprawach dotyczących gminy radni mogą kierować interpelacje i zapytania do wójta.
4. Interpelacja  dotyczy  spraw  o  istotnym  znaczeniu  dla  gminy.  Interpelacja  powinna  zawierać  krótkie

przedstawienie stanu faktycznego będącego jej przedmiotem oraz wynikające z niej pytania.
5. Zapytania  składa  się  w  sprawach  aktualnych  problemów  gminy,  a  także  w  celu  uzyskania  informacji

o konkretnym stanie faktycznym. Przepis ust. 4 zdanie drugie stosuje się odpowiednio.
6. Interpelacje i  zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, który przekazuje je niezwłocznie

wójtowi. Wójt, lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana udzielić odpowiedzi na piśmie nie później
niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji lub zapytania.

7. Treść interpelacji  i  zapytań oraz udzielonych odpowiedzi  podawana jest  do publicznej  wiadomości  poprzez
niezwłoczną publikację w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy, oraz w inny sposób
zwyczajowo przyjęty.”

* niepotrzebne skreślić


